

No. 2861. SLAVERY CONVENTION SIGNED AT GENEVA ON 25 SEPTEMBER 1926 AND AMENDED BY THE PROTOCOL OPENED FOR SIGNATURE OR ACCEPTANCE AT THE HEADQUARTERS OF THE UNITED NATIONS, NEW YORK, ON 7 DECEMBER 1953¹

N° 2861. CONVENTION RELATIVE À L'ESCLAVAGE, SIGNÉE À GENÈVE LE 25 SEPTEMBRE 1926 ET AMENDÉE PAR LE PROTOCOLE OUVERT À LA SIGNATURE OU À L'ACCEPTATION AU SIÈGE DE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES, NEW YORK, LE 7 DÉCEMBRE 1953¹

PARTICIPATION in the above-mentioned Convention

PARTICIPATION à la Convention susmentionnée

Instrument of acceptance to the Protocol of 7 December 1953 deposited on:

Instrument d'acceptation au Protocole du 7 décembre 1953 déposé le :

14 January 1986

14 janvier 1986

NICARAGUA

NICARAGUA

(With effect from 14 January 1986. By virtue of its previous accession on 3 October 1927 to the Slavery Convention of 25 September 1926 and its acceptance of the Protocol of 7 December 1953.)

(Avec effet au 14 janvier 1986. En vertu de son adhésion antérieure le 3 octobre 1927 à la Convention relative à l'esclavage et son acceptation du Protocole du 7 décembre 1953.)

Registered ex officio on 14 January 1986.

Enregistré d'office le 14 janvier 1986.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 212, p. 17; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 8, 10, 13 and 14, as well as annex A in volumes 943, 953, 1008, 1017, 1027, 1249, 1256, 1260, 1334, 1338, 1360 and 1388.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 212, p. 17; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 3 à 8, 10, 13 et 14, ainsi que l'annexe A des volumes 943, 953, 1008, 1017, 1027, 1249, 1256, 1260, 1334, 1338, 1360 et 1388.